
 
 

Referat frå møte i SU/SMU på Ulveset skule 06.05.2024 
 
Til stades:  
Martine Ulveseth – Kalgraff (elevrådet), Julie Kleppe Ulveseth (elevrådet), Eirik Robertson 
(elevrådet),iGiske Kjeilen (tilsett), Svein Velure Håkonsund (FAU/SU), Silje Ulveseth (FAU), Tove Lise 
Tangen (tilsett), Mariann Vindenes (tilsett) og Cecilie Dahl (rektor) 
Ikkje møtt: politisk representant Lars Hjartøy 
 
Saker frå elevrådet: 

• Vi får ny helsesjukepleier til hausten. Ho heiter Maren, og skal begynne etter sommerferien. 

Ho har starta opp allereie, for å få ein god overgong.  Ho har vore innom alle klassar, og har 

vore innom elevrådet. 

• Elevrådet er glad for at FAU arrangerer disco. 

Forbetringspotensialet: 

- Det er fint om maten kan bli merka i forhold til allergier 

- 1.-4. klasse synes det var veldig kjekt, og var fornøgd med saft. 

- 5.-7. trinn syntes det burde vert litt meir opplegg. Det kom elevar fra andre skoler, og 

eldre barn. Dei vaksne må vere strengare.  

- Forslag om karaoke neste gong. 

• Ryddekonkurranse fram til 17.mai. Det skal ryddes ut/plukke boss før 17.mai. Alle klassane 

skal være med å rydde ute sammen med vaktmesteren. Det var 1.klasse som vant sist. De var 

ordentlig flink til å rydde. 

• Ønsker fleire bøker på biblioteket.  

 
 
 

Saker frå FAU/SU/SMU 

 

• FAU lurar på kva elevane synes om leikane dei har kjøpt inn. 

Elevane fortell at det er kjekt å bruke freesbee golf. Sjakk brettet er ikkje ferdig teikna opp av 

FAU ennå.  

 

Saker frå skulen: 
 

• FYSAK 

5.-7. trinn har en time til FYSAK kvar veke, sammen med fagarbeider. Dette utgjer 114 timer 

årstimer disse tre årene.I læreplanen står det at det skal brukast 76 årstimar innan for 5.-7. 

trinn. Av praksiske årsaker (busstider) har det vært gjennomført slik. Skulen opplever at 

desse timen ikkje fungerer optimalt. FYSAK må gjennomførast ute, då det ikkje er ledig tid i 

gymsalen. Det oppstår ofte episodar som lærer må orden opp i etter timane. Vi opplever 

ikkje at aktiviteten gjer eleven glede og meistringsfølelse, slik intensjonen er.  

Vi ønsker derfor neste skuleår å prøve ut FYSAK på ein anna måte: 



 
 

- For å få til aktivitet inne må vi bruke tida mellom klokken 1100-1145, da er det ledig tid i 

gymsalen. 

- Vi ønsker å dele aktiviteten opp i to til tre økter pr veke, for å få meir variasjon i skuledagen. 

- Vi ønsker at eleven skal oppleve glede og meistringsfølelse, noko dei kanskje vil få meir av 

ved at vi har aktiviteten inne. 

- Vi har ikkje alle detaljene på plass ennå, men ser for oss at vi bruker tiden mellom kl 1110-

1125, og at storefri blir mellom kl 1125 – 1145 for 5.-7. trinn. 

- Vi forholder oss til kjente slutttider, og eleven vil kunne ta buss heim etter endt skuledag. 

- Vi fjerner en 60 minutters økt om tysdagen, slik at 5.-7. trinn er ferdig kl 1245. Det går då 

buss heim for alle. 

- Dette innebærer ikkje en utvidelse av skulekvardagen, men vil erstatte ca 15 minutter av 

friminutt 

Elevane er positive til å prøve ut dette. FAU/SU synes også dette høres greit ut. Vi prøve dette neste 
skuleår, og evaluerer dette neste vår. 

 

 

• FUG- foreldreutvalet for gunnskuleopplæringa 

Skulen har gjort avtale med Jørgen Kåsa fra Foreldreutvalgene tirsdag 10.september 2024 om 

gjennomføring av foredragspakke fra FUG. 

 

FUGs foredragspakke, høsten 2024  
Foreldreutvalget for grunnopplæringen (FUG) er et fritt og uavhengig organ som jobber for godt skole-hjem 
samarbeid. Vi har siden høsten 2022 tilbudt en foredragspakke som retter seg mot ulike nivåer i skolen; både 
skoleledelse, ansatte, rådsorgan (FAU) og foreldre. Vårt mål er å spre kunnskap om god praksis for skole-hjem 
samarbeidet, og bidra til at kompetansen blir bedre på begge sider av bordet gjennom foredrag og workshops.  
Våre foredrag er forankret i Drugli og Nordahls forskningsartikkel, og våre foredragsholdere er både foreldre og 
lærere som kjenner praksisfeltet godt. 
 
1. Ansatte og ledelse i skole og SFO (Min. 1 time) 

Foredraget «Foreldre som ressurs – mangfold, inkludering og støtte» 
- Plikter, planer og praksis i skolen 
- Hva sier foreldrene selv om samarbeidet? 
- Mangfold og samarbeid 
- Korte digitale refleksjonsoppgaver underveis 
 
2. Skolens rådsorganer (1-2 timer) 

Foredraget «Valgt til FAU – hva nå?» 
- Hva sier opplæringsloven? 
- Roller og oppgaver 
- Skoledemokrati og medvirkning – hva skal FAU gjøre? 
- Tips til et godt FAU 
- Korte digitale refleksjonsoppgaver underveis 
 
 
 

https://hes32-ctp.trendmicro.com/wis/clicktime/v1/query?url=https%3a%2f%2fforeldreutvalgene.no%2ffug%2f&umid=3b74c9f3-a883-4044-94a5-a35603af115a&auth=75936963d38d0042b4c99824a8b4d0feb34a631f-48dd7bed897a1e7da64ec33e59a895730c5f261d
https://www.udir.no/kvalitet-og-kompetanse/samarbeid/samarbeid-mellom-hjem-og-skole/samarbeidet-mellom-hjem-og-skole/


 
 

3. Foreldregruppe - storforeldremøte (2 timer) 
Foredraget «Godt skole-hjemsamarbeid og trygge, inkluderende klassemiljøer - hvordan kan foreldrene  
bidra?» 

- Kort presentasjon av FUG 
- Arbeid for inkludering 
- Foreldresamarbeid; hva, hvor, hvordan, hvorfor 
- Hvem er vi foreldre? 
- Hva bør vi foreldre være bevisste på? 
- Oppsummering 
 
Tilpasninger  
Innhold i foredragene kan tilpasses etter avtale med våre rådgivere. 
Vi kan legge til rette for større workshops forutsatt ledig kapasitet. 
 
Vi legger til grunn at arrangementet blir gjennomført som et samarbeid mellom FUG og skoleledelsen, 
eventuelt også FAU hvis man ønsker foredrag til foreldregruppen. Vi ønsker at skoleledelsen er til stede på de 
ulike foredragene. 
Alternativer for gjennomføring:  
1. Vi anbefaler at hele foredragspakken (foredrag 1-3) benyttes. Dette er gjennomførbart på en dag/kveld. 
2. Dersom hele foredragspakken ikke er ønskelig, er det et minimumskrav at vi må ha et treffpunkt med både 

ansatte og foreldre.  
3. Foredraget til FAU kan gjennomføres separat, da fortrinnsvis som digitalt møte.  
4. Forutsatt ledig kapasitet, kan vi tilby digitale oppfølgingsmøter med skoleledelse og/eller FAU i etterkant 

av foredragene dersom dette er ønskelig. 

 
FAU/SU er positiv til dette. Vi hører om Skålevik og Ågotnes ønsker å delta. 
 

 

• Ordensreglane 

Det kjem ny opplæringslov i august 2024. Ordensreglane vil da endrast til «skulereglar» for å 

synleggjere at reglane kan omfatte meir enn berre ordensreglane. Det skal lages felles 

skoleregler for hele kommunen. Reglene vil bli tatt opp i elevrådet når dei er klar. 

 
 
 
Referent  
Cecilie Dahl 
 
 
 


